
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 14. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

22.01. 2008 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

 
Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifík  
Poslanci MsZ:Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský ,4 ospravedlnení- Vladimír Grega, Michal 
Vaľko,Ing. Juraj Jánošík, Ing. Ladislav Šterbinský 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Prednosta MsÚ: Mária Džugasová 
Ostatní prítomní: Mgr. Toporcerová, Milan Straka, Marek Lórinc, Forgáč, Tomašková 
Marta, František Uhrín, Michal Labaš, Ľudovít Čurilla 
 
PROGRAM:   

 
1.  Otvorenie 
 Zvolenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľa zápisnice 
2. Kontrola uznesení MsZ 
3. Pripomienky občanov 
4. Činnosť komisií MsZ 
5. Návrh cenovej mapy vybraných pozemkov vo vlastníctve mesta 
6. Výsledok inventarizácie majetku mesta 
7. Návrh na vyradenie inventárnych predmetov z majetku ZŠ SNP 13 
8. Návrh mestskej knižnice na vyradenie zastaralých a nevymožiteľných kníh 
9. Rôzne  
10. Diskusia 
11. Uznesenia, záver 
 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifík, ktorý 
oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Zároveň zaželal  všetko dobré v novom roku 
všetkým prítomným na zasadnutí.  

Členovia MsZ schválili  program zasadnutia, ktorý predložil primátor mesta. 
 

Voľba členov komisie: 
Návrhová komisia:  Mgr. Chudíková Mária Overovatelia:  Ing. Kiššák Michal 
   Ing. Repaský Jozef     Mgr. Blaščák Štefan 
   Mgr. Kočiš Ján  
 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
 



2. Kontrola uznesení MsZ 
 

Prednostka MsÚ p. M. Džugasová previedla kontrolu uznesení MsZ  prijatých na 12. 
riadnom zasadnutí dňa 11.12. 2007 a  uznesení MsZ  prijatých na 13. mimoriadnom zasadnutí 
dňa 13.12. 2007.    
 
Pripomienky poslanca Ing. Kiššáka: 

- nedoriešený stav zmluvných vzťahov: Mesto Sp. Vlachy – Spol. REMER – 
SLOVAKIA, s.r.o. – Mestské hospodárstvo, s.r.o. – BD Spiš. Nová Ves 

- dotaz k VZN mesta – dočasné parkovanie mot. vozidiel 
- dotácia Charita Sp. Vlachy 
- navrhuje zmeniť text resp. vypustiť  jeho časť v uznesení č.12/15 – odpredaj 

objektu OŠI 
- kruhový objazd – žiada viac variánt riešenia stavu, upozornil na možnosť 

nedostatku fin. prostriedkov 
Primátor mesta odpovedal na všetky pripomienky a dotazy p. poslanca Ing. Kiššáka. 

- prečítal prítomným list konateľa spoločnosti REMER – SLOVAKIA, s.r.o. ako 
odpoveď na trvajúci stav 

- VZN mesta neobsahuje daň za dočasné parkovanie mot. vozidiel 
- poslanci MsZ prisľúbili dotáciu pre Charitu Sp. Vlachy, ktorá bude vyčlenená 

v rozpočte mesta 
- do diskusie vo veci kruhového objazdu na námestí sa zapojili aj: poslanec p. 

Čurilla, p. Lórinc, poslanec p. Kočiš, prednostka p.Ďžugasová.                                                       
Primátor túto diskusiu uzavrel a dodal, že návrh projektu riešenia kruhového 
objazdu, ktorý podporí VÚC Košice bude zverejnený aj na webovej stránke mesta. 

 
Zmena textu uznesenia č. 12/15 
Mestské zastupiteľstvo v Spiššských Vlachoch súhlasí s návrhom na odpredaj objektov mesta 
a to, dvoch garáži pri zdravotnom stredisku, domu č. 297 – SNP 35 a žiada komisiu výstavby, 
ž.p. a dopravy pri MsZ o prípravu a vyhotovenie ponuky na predaj týchto objektov.  
Ostatné uznesenia sú splnené alebo v štádiu ich realizácie. 
 
3. Pripomienky občanov 
 

 Občania mesta a prítomní nemali žiadne pripomienky. 
 
4. Činnosť komisií MsZ 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifík vyzval všetkých predsedov komisií, aby informovali 
o činnosti jednotlivých komisií. 

Poslanec Mgr. Kočiš informoval o výsledkoch činností školskej komisie a poslanec Ing. 
Kiššák dodal, aby niektoré návrhy z tejto komisie mala zapracované do prac. náplne p. 
Múdra.  

Poslanec Mgr. Blaščák   informoval o výsledkoch činností ekonomickej komisie 
a informoval prítomných, že prepracovaný návrh rozpočtu mesta bude pripravený do februára 
2008. 

Poslanec Ing. Repaský informoval o výsledkoch činností sociálno - zdravotnej komisie. 
Poslanec p. Čurilla informoval o výsledkoch činností stavebnej komisie a aktivitách 

v decembri 2007. 
 



 
Poslanec Mgr. Baloga informoval o výsledkoch činností športovej komisie a dodal, že 

v súčasnosti sa rieši činnosť futbalového klubu. 
Prednostka p. Džugasová informovala o výsledkoch činností kultúrnej komisie. 
 
Pripomienka p. Ing. Kiššáka:  

- žiada predsedu finančnej komisie, aby pripravili návrh prechodu mesta na euro, 
kde vyčíslia straty financií. 

 
5. Návrh cenovej mapy vybraných pozemkov vo vlastníctve mesta 
 
 Prednostka MsÚ p. M. Džugasová predniesla návrh komisie týchto cien: 
 
- intravilán mesta  300,- Sk/m2 mimo novej lokality IBV 
- nová IBV  300,- Sk/m2 + vzniknuté náklady 
- extravilán, nové pozemky 950,- Sk/m2 / chaty Zahura / 
- extravilán, dokúpenie pozemkov k už existujúcim rekreačným chatám 300,- Sk/m2 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík otvoril k tejto téme diskusiu a dal do pozornosti cenu 

nových pozemkov v časti Zahura za 950,- Sk/m2. 

 
 

Poslanec Ing. Kiššák: 
- žiadal definovať IBV / odkiaľ – pokiaľ/ ako aj konkretizovať finančné náklady, 

presný systém 
- žiada definovať extravilán časť Zahura a ostatný extravilán ako aj definovať 

pozemok, či ide o stavebný resp. poľnohosp. pôdu 
- navrhuje a doporučuje doplniť:  

 nová výstavba  950,- Sk/m2 - chaty Zahura  
ostatný extravilán 300,- Sk/m2 

staré vysporiadanie pozemkov v časti Zahura  300,- Sk/m2 

 
p. Tomašková M:  

- v diskusii dodala, že navrhovaná suma 950,- Sk je výhodná cena a zároveň 
poukázala na dôležitosť kvalitne spracovanej kúpnej zmluvy. 

 
Poslanec Ing. Repaský: 

- predložil návrh diferencovať kúpu pozemkov v časti Zahura / občanov s TP Sp. 
Vlachy, občanov mimo trvalého pobytu s tým, aby Vlašania boli zvýhodnení 
oproti ostatným kupujúcim/ 

 
Poslanec Ing. Kiššák: 

- opätovne pripomenul všetkým prítomným, že sa tvorí návrh pozemkovej mapy 
vybraných pozemkov a prvé pozemky na predaj predpokladá až od r. 2009 

 
Poslanec p. Čurilla: 
− pripomenul, že v prípade záujmu občanov sa bude cenová mapa aktualizovať 

 
 
 



 
 

6. Výsledok inventarizácie majetku mesta 
 

Ing. Janečko informoval prítomných o priebehu inventarizácie ako aj o záveroch 
inventarizácie majetku mesta, o jednotlivých prírastkoch a ubýtkoch v priebehu r. 2007 
v jednotlivých úč. triedach. 

 
Poslanec Ing. Kiššák: 
− doporučuje, aby správa Ing. Janečka bola prílohou zápisnice 
 
 
7. Návrh na vyradenie inventárnych predmetov z majetku ZŠ SNP 13 
 

Prednostka MsÚ p. M. Džugasová predniesla návrh na vyradenie inventárnych 
predmetov z majetku ZŠ SNP 13. 

 
 Poslanec Ing. Kiššák: 

- doporučuje všetkým riaditeľom školských zariadení, aby pripravili kompletný 
návrh na vyradenie niektorého majetku 

 
8. Návrh mestskej knižnice na vyradenie zastaralých a nevymožiteľných kníh 
 

Prednostka MsÚ p. M. Džugasová predniesla návrh mestskej knižnice na vyradenie 
zastaralých a nevymožiteľných kníh a to 12 položiek v celkovej sume 422,50 Sk. 

 
9. Rôzne  

 
1. Prednostka MsÚ p. M. Džugasová prečítala prítomným  list od p.Javorskej, kde žiada 
o zotrvanie v byte aj naďalej. 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifík dodal, že p. Javorská bola osobne na MsÚ Sp. Vlachy, kde 
vyjadrila ľútosť, že sa unáhlila s výpoveďou bytu a žiada poslancov MsÚ Sp. Vlachy, aby 
zrušili uznesenie a chce aj naďalej bývať v byte ako doposiaľ. 

Prednostka MsÚ p. M. Džugasová zabezpečí ospravedlnenie ostatným žiadateľom o 
výmenu bytu a zistí ich vzniknuté náklady spojené s výmenou bytu, ktoré uhradí p. Javorská. 

 
2. Primátor mesta p. Ľ. Fifík predniesol návrh na premenovanie funkcie zamestnanca na 
sekretariáte. Navrhol asistenta primátora a projektového manažéra v jednom. Išlo o zdvojenie 
funkcií pre jedného zamestnanca, ktorý by mal oproti súčasnému stavu aj rozšírenú pracovnú 
náplň. 
 
Poslanec Ing. Kiššák: 
v súvislosti s návrhom primátora upriamil pozornosť aj na to, že spoločnosť mesta Mestské 
hospodárstvo, s.r.o.  nemá doriešené plánované aktivity a čaká ju Valné zhromaždenie 

- navrhol, aby p. Lórinc mal v prac. náplni aj  spoluprácu pri spracovávaní projektov 
v oblasti životného prostredia a odpadového hospodárstva 

- projektový manažér je človek v teréne a nie človek sediaci v kancelárii 
- načrtol nedoriešený návrh zriadenia technických služieb a ich potrebu v budúcnosti 
- navrhol, aby sa zrealizoval personálny audit 



 
Zástupkyňa primátora p. Mgr. Chudíková M.: 

- navrhuje názov funkcie, ktorá sa prelína v prac. náplni ako koordinátor projektov 
a zdôraznila, že v pracovno – právnych vzťahoch rozhoduje primátor ako 
štatutárny orgán, čiže môže svojim zamestnancom v prípade potreby rozšíriť prac. 
náplň 

- podporila návrh primátora, lebo aj podľa jej názoru je potrebný zamestnanec 
úradu, ktorý by sa venoval aj okrem iného problematike prípravy, spolupráce 
a manažovania projektov 

 
Prednosta p. M. Džugasová: 

- informovala o organizácii prác na MsÚ Sp. Vlachy 
- zdôraznila potrebu registratúry mesta, ktorá doposiaľ nie je spracovaná 
- informovala o zaradení do príslušnej platovej triedy zamestnanca 
- navrhuje daný návrh riešiť pomalšie s odstupom času 
 
Do diskusie sa prihlásil aj poslanec Mgr. J. Kočiš a p. Mgr. V. Baloga, ktorí dodali, že 

prac. náplne zamestnancov určuje primátor mesta a je to jeho kompetencia, čiže pracovno – 
právne vzťahy rieši samostatne. Podporili potrebu zamestnanca, ktorý by  v prac. náplni mal 
aj oblasť riešenia projektov. 

 
3. Poslanec Mgr. V. Baloga: 

- predniesol návrh riešenia problematiky, ktorá sa dotýka futbalového oddielu 
a poukázal na to, že je spracovaný nový návrh koncepcie futbalu 

P. Forgáč: 
- predstavil novú koncepciu riešenia problematiky futbalu, informoval o výsledkoch 

analýzy nedostatkov futbalového oddielu 
- upozornil na časté striedanie predsedov klubu 
- upozornil na slabé a nedostatočné využívanie futbalu 
- pozornosť upriamil aj na turisticko – lyžiarsky oddiel 

Predstavil návrh riešenia: - ďalšie financovanie z rozpočtu mesta 
- upozornil na to, aby mesto viac riadilo tok financií poukázaný športu 
- MŠK musí predstaviť organizačnú štruktúru 
- Pozdvihnúť úroveň športu 
- zdôraznil potrebu zmeny stanov klubu 
- navrhol výbor MŠK 
- navrhol prepojiť a zefektívniť činnosť MŠK a športových klubov pri ZŠ 
- a iné 
 

Poslanec Ing. Kiššák: 
- podporil tento návrh koncepcie riadenia a financovania MŠK Sp. Vlachy 

 
p. Labaš M., predseda MŠK: 

- reagoval na novo predstavenú koncepciu a uvítal ju, však poukázal na rôzne 
nedostatky, ktoré pramenia z minulosti. Ak je potrebné zmeniť stanovy tak je 
možné dať návrh na ich zmenu a navrhol, aby sa stretla Správna rada MŠK 
a športová komisia a tento návrh koncepcie prerokovala. 

p. Uhrín: 
- tvrdí, že koncepcia prednesená p. Forgáčom je dobrá, však pre Vlašanov je sen 



- poukázal na to, že problémy v klube nastali minulý rok, keď si členovia neplatili 
riadne členské a je veľká neochota členov pracovať a byť vo výbore klubu 

- nevidí dôvod, prečo by sa mali stanovy klubu meniť a informoval, že klub má 
vypracovaný aj organizačný poriadok 

 
Poslanec Mgr. V. Baloga: 

- zdôrazňuje, veľkú potrebu sprísnenia  pravidiel pri financovaní klubu, pretože 
poukázal aj na závery z uskutočnenej následnej kontroly hlavného kontrolóra v 
tejto oblasti 

- informoval o výške dotácie z rozpočtu mesta pre MŠK Sp. Vlachy, kde porovnával 
financovanie futbalového klubu Sp. Vlachy a mesta Sp. Podhradie, ktoré vyzdvihol 
ako príklad 

 
Poslanec Ing. Kiššák: 

- navrhol, aby sa turisticko – lyžiarsky oddiel odčlenil od MŠK Sp.Vlachy 
a realizoval svoju činnosť samostatne bez futbalu 

- zároveň zdôraznil potrebu včasného preukázania výdavkov klubu a dodržiavania 
termínu vyúčtovania dotácie, čo sa odzrkadlí aj vo flexibilnejšom fungovaní klubu 

 
p. Ľ. Čurilla: 

- navrhol túto diskusiu uzatvoriť s tým, že predložená koncepcia bude poslancami 
MsZ Sp. Vlachy podporená a schválená a navrhol aby, detailnejší rozbor a analýza 
financovania tejto koncepcie bola prerokovávaná  na stretnutí MŠK a športovej 
komisie 

 
Na záver tejto diskusie požiadal poslanec p. Mgr. V. Baloga hlavného kontrolóra, aby 

informoval prítomných o výsledkoch následnej finančnej kontroly, kde predmetom bolo 
financovanie MŠK Sp. Vlachy. 
  
Hl. Kontrolór  mesta: 

- informoval prítomných o výsledkoch následnej finančnej kontroly 
- bola vypracovaná správa o výsledkoch následnej finančnej kontroly, kde zdôraznil 

všetky nedostatky vo financovaní MŠK Sp. Vlachy 
- upozornil na porušenie finančnej disciplíny, pravidiel hospodárenia fin. 

prostriedkov a dotácií z rozpočtu mesta a ďalších zákonov a právnych ustanovení                
/ z. č. 583/2003, 523/2003, 431/2002, 283/2002, 213/2007, 595/2003/ 

- upozornil, že doposiaľ neboli vyúčtované fin. prostriedky za r. 2007 v celkovej 
výške 420.500,- Sk a nie je podpísaná správa ani zápisnica o prerokovaní správy   

 
p. Labaš M., predseda MŠK: 

- správa o hospodárení klubu a samotné vyúčtovanie bude  mestu predložená do 
konca januára 2008 

 
10. Diskusia 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifík otvoril diskusiu k predmetným témam. 
 
1.) Poslanec Ing. Kiššák: 

- načrtol problém odkúpenia parcely, kde je Coop Jednota 



- navrhol, aby oslavy mesta a založenie DHZ boli realizované spoločne a to v lete 
2008 a zdôraznil včasné termínovanie a prípravu tejto oslavy 

 
11. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia mestské zastupiteľstvo v hlasovaní schválili. 
 
Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 

prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
Spišské Vlachy, dňa 22.01. 2008 
 
 

 
Ľubomír Fifík           Mária Džugasová      

  
primátor mesta           prednostka MsÚ                     

 
 
 

Overovatelia:  Ing. Michal Kiššák    
  
    Mgr. Štefan Blaščák 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO     SPIŠSKÉ VLACHY 
 

UZNESENIA č. 14/2008 
 

Z 14. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 22.01. 2008 
 
Uznesenie č. 14/1 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
            schvaľuje 
- program rokovania 14. riadneho zasadnutia MsZ dňa 22.01. 2008 

volí 
- do návrhovej komisie MsZ predsedu: Mgr. Máriu Chudíkovú 

členov:      Ing. Repaský Jozef             
Mgr. Kočiš Ján  

 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
 
Uznesenie č. 14/2 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
             berie na vedomie 
- kontrolu plnenia uznesení MsZ zo zasadnutí 11.12. 2007 a 13.12. 2007 
 
Zmena textu uznesenia č. 12/15 
Mestské zastupiteľstvo v Spiššských Vlachoch súhlasí s návrhom na odpredaj objektov mesta 
a to, dvoch garáži pri zdravotnom stredisku, domu č. 297 – SNP 35 a žiada komisiu výstavby, 
ž.p. a dopravy pri MsZ o prípravu a vyhotovenie ponuky na predaj týchto objektov.  
  
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
 
Uznesenie č. 14/3 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
             berie na vedomie 
- správy predsedov o činnosti komisií 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 

 



Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
 
 
Uznesenie č. 14/4 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
            berie na vedomie 
- návrh cenovej mapy vybraných pozemkov vo vlastníctve mesta, spracovaný komisiou 
výstavby, ŽP a dopravy, 

schvaľuje 
- intravilán mesta    300,- Sk/m2 mimo novej lokality IBV 
- nová IBV    300,- Sk/m2 + vzniknuté náklady na IBV 
- extravilán- Zahura, nové pozemky 950,- Sk/m2 / chaty Zahura / 
- extravilán - Zahura, dokúpenie pozemkov k už exist. rekreačným chatám   300,- Sk/m2 

- ostatný extravilán mesta  300,- Sk/m2- stavebného pozemku 
 
  

Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 
 

Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
 
 
Uznesenie č. 14/5 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
            berie na vedomie 
- výsledok inventarizácie majetku mesta vykonanej 31.12. 2007 

súhlasí 
- s vyradením znehodnoteného, starého a nepoužiteľného majetku mesta podľa 
vyraďovacieho protokolu inventarizačnej komisie 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
 
 
Uznesenie č. 14/6 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

súhlasí 
- s vyradením a likvidáciou neupotrebiteľného inventárneho majetku ZŠ, SNP 13 podľa 
písomného návrhu v hodnote 192.044,50 Sk . 
 
Hlasovanie MsZ :  6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania : 1   nehlasoval    (  6:0:0:1 ) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 



Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
Nehlasoval:  1 - Mgr. Š. Blaščák 
 
 
 
 
Uznesenie č. 14/7 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

súhlasí 
- s vyradením a likvidáciou zastaralých poškodených a nevymožiteľných kníh za r. 2007 
z Mestskej knižnice v Spišských Vlachoch v sume 422,50 Sk. 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
 
Uznesenie č. 14/8 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
            schvaľuje 
- návrh koncepcie rozvoja futbalu a MŠK Sp. Vlachy  

zaväzuje 
- primátora mesta k jeho presadzovaniu na valnom zhromaždení MŠK Sp. Vlachy 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
 
Uznesenie č. 14/9 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
              berie na vedomie 
− doručenie a predloženie finančného vyúčtovania MŠK Tatran Sp. Vlachy za r. 2007 od 

predsedu klubu p. Labaša do konca januára 2008 
− správu hlavného kontrolóra o výsledkoch následnej finančnej kontroly, kde predmetom 

bolo kontrola použitia finan. prostriedkov mesta pre MŠK Tatran za r. 2006 a r. 2007  
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
  
 
Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
 
Spišské Vlachy, 22.01. 2008     Ľubomír Fifík 
        primátor 


